

EUCD 1603

Details in English  
Information in Deutsch  
Texto en Español incluido

file under:  
**World Music  
Fusion**



Evocativa - Jason Carter

A provocative mixture of styles, arrangements full of surprise, witty injections of different instruments, like a chameleon changing colour at every turn. Here Jason Carter and friends travel uncharted waters in world music fusion blending contemporary Spanish guitar with percussion, Chapman Stick (guitar/bass instrument), violin, vocals, accordion and more. From a classical guitar solo, to Spanish and French flavoured songs, to pieces by Bach (with djembe and overtone-singing), Chick Corea and Arvo Pärt and concluding with a jazz-orientated dance track.

**“Great technique ... beautiful music” - Dominic Miller - guitarist for STING.**

**“Truly amazing ... never heard anything quite like it!” - Crossrhythms, UK**

Eine freche Mischung von Stilen, Arrangements voller Überraschungen, witzige Einlagen verschiedener Instrumente, wie ein Chamäleon, das ständig seine Farbe ändert. Hier beschreiten Jason Carter und seine Freunde neue Wege in der World Music Fusion und verschmelzen zeitgenössische spanische Gitarre mit Percussion, Chapman Stick (Gitarre/Baß-Instrument), Geige, Stimme, Akkordeon und mehr. Von einem klassischen Gitarrensolo, zu Liedern mit spanischem und französischem Touch, bis zu Stücken von Bach (mit Djembe und Oberton-Gesang), Chick Corea und Arvo Pärt und dem abschließenden Jazz-orientierten Dance-Stück.

**Jason Carter** - Classical & Requinto guitars, Oud, Keyboards

**Nick Beggs** - Chapman Stick

**Jukka Leppilampi** - Vocals, Guitar

**Dick le Mair, Pierre Hege** - Percussion

**Esther Hege** - Vocals, Accordion

**Torsten Harder** - Cello

**Steve Morris, Stephen Bingham** - Violin

**Henry Frampton** - Saxophone, Keyboards

1. **Pilgrimage** - 7:36
2. **Personal Mountains** - 5:20
3. **Gren** - 4:09
4. **Changes** - 4:22
5. **Detour** - 3:37
6. **Gavotte** - 5:01
7. **Children's Song No. 1** - 2:47
8. **Sozo** - 5:53
9. **Spiegel im Spiegel** - 10:16
10. **Evocativa** - 3:48

Evocativa - Jason Carter

© & © 2000, ARC Music Productions Int. Ltd. - Product of United Kingdom - Manufactured in Austria  
ARC Music Int., P.O.Box 111, East Grinstead, West Sussex RH19 4FZ, Great Britain  
Tel: +44 (0)1342 328567 • Fax: +44 (0)1342 315958 • e-mail: info@arcmusic.co.uk  
ARC Music Inc., P.O.Box 2453, Clearwater, Florida, 33757 - 2453, USA  
WWW - http://www.arcmusic.co.uk



EUCD 1603

ARC